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    Rijeka,  30 lipnja 2011. 

ZAPISNIK 
S 14. SJEDNICE VMO PEHLIN 

 
14. sjednica VMO Pehlin održana je 30.06.2011. (četvrtak) s početkom u 18 sati u prostorijama 
MO Pehlin, Pehlin 58. 

 

 
Sjednici su bili nazočni: 

• Ivan Bogdanić, predsjednik VMO 
• Gordan Srok, zamjenik predsjednika VMO 
• Kristina Banić, Član VMO 
• Aljoša Bratuša, član VMO 
• Marjan Vilić, član VMO 
• Dragana Jurčić, tajnica MO 

 
Ostali nazočni: 

• Stjepan Horvat, predsjednik Pododbora za ekologiju 
• Ivan Rudanović, predsjednik Pododbora za kulturu 

              
 

 
 
 

 
Usvajanje zapisnika sa 13. sjednice VMO Pehlin:  
          ● Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
1. Prenamjena 140.000 kuna zbog nemogućnosti izgradnje autobusne čekaonice u 

Hostima - suglasnost 
2. Preregulacija prometa u ulici Minakovo – postavljanje ležećih policajaca 
3. Razno 
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AD 1 
 
Predsjednik VMO gdin Ivan Bogdanić pozdravio je nazočne i objasnio odakle 140.000 kuna za 
prenamjenu. Radi se o sredstvima koja su bila planirana za izgradnju autobusne čekaonice u 
Hostima što nije bilo moguće realizirati, te dijelom o sredstvima koja su bila namijenjena za 
izgradnju javnog WC-a na okretištu Turkovo i parka u Mihovilićima. Prijedlog predsjednika je da 
se narečena novčana sredstva utroše na početne radove u projektu izgradnje Memorije na 
kapelicu Sv. Ivana. Gdin Srok je postavio pitanje finaciranja tog projekta i smatra da se najprije 
mora riješiti njegovo pojeftinjenje. Slijedom navedenog predsjednik će inzistirati na javnoj nabavi 
putem Rijeka – prometa, da se nañe neki jeftiniji materijal budući da se ne radi o Korzu da bi sve 
trebalo biti od skupocjenog mramora, što znatno poskupljuje projekt i onemogućava i usporava 
njegovu realizaciju.   
Zaključak: 

Vijeće je činjenice primilo na znanje, jednoglasno prihvatilo prijedlog i jednoglasno dalo 
potrebnu suglasnost..  

 
AD 2 

Grañevinski radovi na tom području započeli su polaganjem novih vodovodnih cijevi u 
izvoñenju KD "Vodovod i kanalizacija", ali se nakon toga nije pristupilo asfaltiranju već se 
započelo s izgradnjom nogostupa, nakon čega slijedi asfaltiranje i premještanje prometnih 
znakova. Kako su najčešći pješaci tom ulicom upravo djeca, na putu u školu i iz nje to je veća 
opravdanost preregulacije prometa da bi se povećala  njihova sigurnost. U svezi s time 
otvara se i pitanje o potrebi postavljanja "ležećih policajaca"  koji bi onemogućili prebrzu 
vožnju tom ubuduće jednosmjernom prometnicom. U Rijeka-prometu su mišljenja da se 
"ležeći policajci" sve manje koriste osim u neposrednoj blizini škole ako je baš neophodno, 
dok gña Ječmenica-Spasović iz Direkcije plana, razvoja i gradnje Grada Rijeke inzistira na 
tome jer je mišljenja da će se  u protivnom dogañati da će se tuda voziti prevelikom brzinom 
čime će djeca opet biti u opasnosti. Gdin Srok smatra da bi svi stanari te ulice (a nema ih 
puno) ako su suglasni s postavljanjem "ležećih policajaca" trebali podnjijeti pismeni zahtjev 
Rijeka-prometu čime bi se utvrdilo da nitko neće tražiti njihovo uklanjanje ukoliko se isti budu 
postavili.     

Zaključak: 
Vijeće je činjenice primilo na znanje. 

 
AD 3 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

 Predsjednik VMO Pehlin: 
Ivan Bogdanić 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Dragana Jurčić 

 

 


